
 

Svar på interpellation ang föräldramöte på Ekedalsskolan från Mats 
Skoglund  
 
Tack Mats för interpellationen.  
 
Fråga: Varför vidarebefordrades inte föräldrarnas inbjudan till hela 
kommunstyrelsen?  
 
Svar: Jag fick mailet och svarade på den och tänkte inte på att den var ställd till alla i 
kommunstyrelsen.  Varför mailet inte gick till hela kommunstyrelsen är svårt att svara 
på. Den korta framförhållningen möjliggjorde tyvärr inte att jag uppmärksammade 
detta. 
 
 
Fråga: Vad framkom vid föräldramötet som föranledde att ärendet drogs bort 
från kommunstyrelsens dagordning?  
 
Svar: Det som kom fram under mötet var att närvarande föräldrar inte räknade med 
att Ekedalsskolan kommer att behöva evakueras under bygg- och 
renoveringstiden även om alternativ 2 eller 3 väljs. I praktiken skulle det innebära 
flytt av barnen i cirka 2,5 år.  
 
Dessutom hade vi haft en medborgardialog för de 3 första alternativen vilket gjorde 
att vi insåg att det fanns ett behov av att belysa alla 4 alternativ på nytt.  
 
 
Deshira Flankör, M 
Kommunstyrelsens ordförande 


